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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z X. zasedání zastupitelstva města konaného dne 14. 12. 2011 

 
Účast zastupitelů: 15  při zahájení, 17 celkem  
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
 
 
ad 1) Zahájení 
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města 
Ing. Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem 
zasedání. Navrhl doplnit do bodu Žádosti odprodej technického zařízení včetně pozemku v k. 
ú. Smolín a odprodej pozemků na ul. U Větrolamu I. a II. etapa, v bodě Různé – schválení 
odměn členům výboru ZM. 
  
Usnesení č. 1/X/11: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 
2. Volba volební komise, ověřovatelů zápisu, a určení zapisovatele  
3. Rozpočtové opatření města Pohořelice č. 5/2011 
4. Rozpočet na rok 2012 – příprava a pravidla rozpočtového provizoria 
5. Žádosti 

1. Odkup části pozemku p. č. 389/1 o výměře cca 400 m2 
2. Převod pozemků v Pohořelicích od ČR-ÚZSVM 
3. Odprodej části pozemku p. č. 2005/3 v k. ú. Pohořelice, lokalita Chaloupky, 30 m2 
4. Odprodej části pozemku p. č. 2005/3 v k. ú. Pohořelice, lokalita Chaloupky, 27 m2 
5. Úplatný převod pozemku od PF ČR na město 
6. Odprodej budovy bez č.p./č.e., tech. vybavení na pozemku p.č. 2665, včetně 
pozemku p. č. 2665 a č. 2708, vše v k. ú. Smolín 
7. Odprodej pozemků U Větrolamu I. a II. etapa 

6. Různé 
1. Převod majetku společnosti Pohořelická, o.p.s. v likvidaci na město Pohořelice 
2. Dodatek k úvěrové smlouvě s KB 
3. Přesunutí investičního příspěvku na dovybavení herních prvků na MŠ do roku 
2012 
4. Projednání OZV města č. 2/2011, kterou se ruší vyhláška č. 1/1997, o úpravě 
základního nájemného podle polohy domu 
5. Projednání OZV města č. 3/2011, kterou se mění OZV č. 3/2009, o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství – změna splatnosti 
6. Projednání OZV města č. 4/2011, kterou se reguluje provozování sázkových her, 
loterií a jiných podobných her na území města Pohořelice  
7. Odměny členům výborů ZM 

7. Interpelace členů ZM  
8. Diskuse občanů  
9. Závěr 

 Výsledek hlasování: 15  pro  
 



2 
 

ad 2) Volba volební komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 
 
Usnesení č. 2/X/11: ZM zvolilo do volební komise Mgr. Hrabinu, Mgr. Jamborovou a 
Mariana Votavu.  ZM zvolilo za ověřovatele zápisu Irenu Šťastnou a Mgr. Mikelovou.  
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Bc. Renatu Babčanovou.    
Výsledek hlasování: 15 pro   
   
Ověřovatelé z minulého zápisu I. Šťastná a Ing. Nipprt zápis shledali bez závad a neměli 
k němu žádné připomínky.  
 
Na minulém zasedání ZM bylo uloženo vedení města jednat s firmou FUERTES 
DEVELOPMENT, s.r.o. Kuřim o výši finančního příspěvku na protipovodňová opatření a 
zajištění inženýrských sítí v lokalitě  ul. Brněnská. Starosta podal informaci, že s firmou bylo 
vedeno jednání, ale do dnešního dne nemá žádnou jednoznačnou odpověď, jaký příspěvek je 
investor ochoten městu poskytnout. 
 
 
ad 3) Rozpočtové opatření města Pohořelice č. 5/2011 

 
Úvodem místostarosta Bc. Novák seznámil se změnami uvedenými v rozpočtovém opatření č. 
5/2011 včetně úprav doporučených finančním výborem ZM.  
 
Dotazy: 
Marian Votava – dotaz na pol. ve výdajích ř. 80 – komunikace 
Odpověď místostarosty: Byla zrušena oprava komunikace ul. Pšeničná, finanční prostředky se 
přesunuly na opravy bytů. 
Starosta doplnil, že se na ul. Pšeničné a ul. Krátké bude nejdříve budovat dešťová kanalizace, 
z tohoto důvodu bylo odloženo zpevnění komunikace. 
 
(dostavil se Staček 16:29 h, počet členů 16) 
 
Mgr. Jamborová – dotaz na ř. 682 – činnost místní správy – nákup ostatních služeb – částka se 
zdvojnásobila. 
Odpověď místostarosty: Jedná se o navýšení částky na zajištění služby radaru na měření 
rychlosti. Naproti tomu ale došlo u této činnosti i k navýšení příjmů v tomto rozpočtovém 
opatření. 
 
Mgr. Smejkalová – ř. 433 – chodník na hřbitově – rozpočet byl snížen, zda bude částka 
převedena do příštího roku, aby mohla být cesta vybudována. Navrhla navýšit odměny 
členům výborů ZM – navrhla zvýšit na 1200 Kč na člena. 
Odpověď místostarosty: chodník na hřbitově bude řešen až v příštím roce. 
     
Starosta nechal o návrhu Mgr. Smejkalové na zvýšení odměn členům výborů ZM hlasovat.  
Usnesení č. 3/X/11: ZM schvaluje odměny členům výborů ZM za práci v roce 2011  
v průměrné výši 1.200 Kč na člena. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 se zdržel 
 
Místostarosta Bc. Novák z dnešního zasedání omluvil Ing. Nipprta, který se z pracovních 
důvodů nemohl dostavit. Následně přečetl zprávu předsedy finančního výboru, který 
doporučil rozpočtové opatření města č. 5/2011 schválit.  
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Usnesení č. 4/X/11: ZM schvaluje rozpočtové opatření města Pohořelice č. 5/2011 včetně 
navržených úprav. Výsledek hlasování: 16 pro. 
ad 4) Rozpočet na rok 2012 – příprava a pravidla rozpočtového provizoria 
 
Místostarosta v krátkosti seznámil s přípravou rozpočtu na rok 2012 a pravidly rozpočtového 
provizoria. Následně přečetl zprávu předsedy finančního výboru, který doporučil pravidla 
rozpočtového provizoria pro rok 2012 schválit 
  
Usnesení č. 5/X/11: ZM schvaluje pravidla rozpočtového provizoria na I. čtvrtletí roku 
2012. Pravidla jsou přílohou zápisu. Výsledek hlasování: 16 pro 
 
  
 
ad 5) Žádosti 
 
ZM jednalo o 8 žádostech, o kterých hlasovalo formou tajného hlasování. Výsledky hlasování 
spolu se sumarizační listinou tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
1. Odprodej části pozemku p. č. 389/1 o výměře cca 400 m2. Rada města odprodej 
nedoporučila.  
Usnesení č. 6/X/11: ZM neschvaluje odprodej části pozemku p. č. 389/1 firmě ………, 
Brno. 
Výsledek hlasování:14 pro, 2 se zdrželi  
 
2. Převod pozemků v Pohořelicích od ČR-ÚZSVM 
Usnesení č. 7/X/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 192/5, 191/4, 190/2, 
189/3 a 545/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření 
s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města 
Pohořelice.  
Výsledek hlasování: 16 pro  
 
3. Odprodej části pozemku p. č. 2005/3 v k. ú. Pohořelice, lokalita Chaloupky, 30 m2 
 
Zastupitel P. Novák uvedl, že cena pozemků je velmi nízká a za tuhle cenu nebude hlasovat 
pro schválení odprodeje pozemků v lokalitě Chaloupky. Starosta uvedl, že návrh ceny vychází 
z cen pro odprodej pozemků, které byly schváleny na minulém zasedání ZM.  
 
Usnesení č. 8/X/11: ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 2005/3 o výměře 30 m2 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou, který vzniká na základě geom. plánu č. 1874-285/2011, potvrzený 
katastrálním úřadem dne 31.10.2011, ………, Pohořelice za cenu 200 Kč/m2. Kupující 
uhradí polovinu nákladů na geometrické dělení pozemku. Záměr prodeje byl zveřejněn od 
10.11.2011 do 28.11.2011.   
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 proti 
 
4. Odprodej části pozemku p. č. 2005/3 v k. ú. Pohořelice, lokalita Chaloupky, 27 m2 
Usnesení č. 9/X/11: ZM schvaluje odprodej pozemku p. č. 2005/8 o výměře 27 m2 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou, který vzniká na základě geom. plánu č. 1874-285/2011, potvrzený 
katastrálním úřadem dne 31.10.2011, ………, Pohořelice za cenu 200 Kč/m2. Kupující 
uhradí polovinu nákladů na geometrické dělení pozemku. Záměr prodeje byl zveřejněn od 
10.11.2011 do 28.11.2011. 
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Výsledek hlasování: 15 pro, 1 proti 
 
5. Úplatný převod pozemku od PF ČR na město 
Usnesení č. 10/X/11: ZM schvaluje úplatný převod pozemku p. č. 1144/3 o výměře 17 m2 a 
část pozemku p. č. 6064 o výměře do 1500 m2 vše v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou pro 
realizaci plánu protipovodňových opatření z vlastnictví státu a správy Pozemkového fondu 
ČR do vlastnictví města a postupuje návrh do ZM. Tímto usnesením se revokuje usnesení 
ZM č. 15/IV/11. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 proti 
 
6. Odprodej budovy bez č.p./č.e., tech. vybavení včetně technologie, umístěné na pozemku p. 
č. 2665 a pozemky p. č. 2665 a 2708, vše v k. ú. Smolín   
Usnesení č. 11/X/11: ZM schvaluje odprodej budovy bez č.p./č.e., tech. vybavení včetně 
technologie, umístěné na pozemku p. č. 2665 a pozemky p. č. 2665 a 2708, vše v k. ú. 
Smolín společnosti ………, Brno za cenu 838.630 Kč (osvobozeno od DPH). Záměr byl 
zveřejněn na úřední desce MÚ v době od 24.11.2011 do 12.12.2011. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
Odprodej pozemků na ul. U Větrolamu I. a II. etapa 
Byla zveřejněna nabídka města na odprodej těchto pozemků včetně podmínek prodeje. 
Doručeny byly 2 nabídky, od firmy ……… Brno a od ………, bytem Babice u Rosic. Obálky 
rozpečetil na zasedání ZM místostarosta města: 
 
7. Cenová nabídka ……… ve výši 2.800.000 Kč za odkup pozemků včetně projektové 
dokumentace. Kompletní znění nabídky přečetl přítomným starosta města. Po zasíťování 
pozemků požaduje po jejich převedení na město doplatit městem 5 mil. Kč.  
 
8. Cenová nabídka ……… ve výši 2.718.760 Kč, což je 220 Kč/m2 za odprodej pozemků. Po 
dokončení zasíťování převede tyto inž.sítě do vlastnictví města za částku v řádech tisíců až 
desetitisíců. 
 
Diskuse: 
Mgr. Hrabina – navrhl neschvalovat přímo odprodej pozemků, pouze jednat s firmou SM-
Building o konkrétních podmínkách prodeje 
P. Novák – nelíbilo se mu otevírání obálek přímo na zasedání ZM. Nabídky měla projednat 
nejdříve výběrová komise a předložit ZM návrh s doporučením. 
M. Votava – je pro veřejné projednávání řízení a otevírání obálek přímo na zasedání ZM. 
Občané aspoň vidí, jaký je postup.  
P. Novák – reagoval na vystoupení Votavy; názor výběrové komise je podle něj objektivní, 
neboť jejími členy jsou zástupci politických stran. Občané se mohou kdykoliv o výsledku 
informovat.  
 
Starosta nechal hlasovat o návrhu Mgr. Hrabiny.  
Návrh usnesení: ZM schvaluje jednat s ………, Babice u Rosic o podmínkách prodeje 
pozemků U Větrolamu I. a II. etapa. 
Výsledek hlasování: 13 proti, 3 se zdrželi. K návrhu nebylo přijato usnesení. Cenová nabídka 
pana Brima nebude akceptována.  
 
Usnesení č. 12/X/11: ZM schvaluje jednat s ………,  Brno o podmínkách prodeje pozemků 
U Větrolamu I a II. etapa v Pohořelicích. 
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Výsledek hlasování: 12 pro, 4 se zdrželi 
 
 
ad 6) Různé  
  
R.1 – Převod majetku společnosti Pohořelická, o.p.s. v likvidaci na město Pohořelice 
Usnesení č. 13/X/11: ZM schvaluje bezúplatný převod (darování) majetku – stav 
k 31.8.2011 – společnosti Pohořelická, o.p.s. v likvidaci do majetku města Pohořelice 
v hodnotě 2.625.949,10 Kč. Soupis převáděného majetku je přílohou zápisu. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
R.2 - Dodatek k úvěrové smlouvě s KB 
Usnesení č. 14/X/11: ZM schvaluje dodatek ke Smlouvě o úvěru reg. č. 7520006200294 ze 
dne 16.11.2006, aby aktualizaci pohyblivé části úrokové sazby 12M PRIBOR Komerční 
banka, a.s., realizovala ke dni 31.3., vždy po uplynutí 12 měsíců, přičemž výchozím 
termínem pro stanovení 12 měsíční periody je 31.3.2012. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
R.3 - Žádost ředitelky MŠ Bc. Ivety Bidrmanové o přesunutí investičního příspěvku na 
dovybavení herních prvků na MŠ do roku 2012. 
Usnesení č. 15/X/11: ZM souhlasí s přesunutím investičního příspěvku ve výši 60.000 Kč na 
dovybavení herních prvků na MŠ do roku 2012. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
R.4 – OZV města, kterou se ruší vyhláška č. 1/1997, o úpravě základního nájemného podle 
polohy domu 
Usnesení č. 16/X/11: ZM ruší OZV č. 1/1997, o úpravě základního nájemného podle polohy 
domu. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 se zdržel 
 
R.5 - OZV města, kterou se mění OZV č. 3/2009, o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství – změna splatnosti 
Usnesení č. 17/X/11: ZM schvaluje OZV, kterou se mění vyhláška č. 3/2009, o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství. Změna se týká doby splatnosti poplatku, která 
se posouvá do 30.6. kalendářního roku. 
Výsledek hlasování: 14 pro, 2 se zdrželi 
 
(dostavil se zastupitel B. Hájek v 17:47 h, počet členů 17) 
 
R.6 – návrh OZV města č. 4/2011, kterou se reguluje provozování sázkových her, loterií a 
jiných podobných her na území města Pohořelice 
Diskuse zastupitelů:  
Starosta Ing. Svoboda – vysvětlil, které důvody vedly město k předložení návrhu na regulaci 
hazardu ve městě. V této věci bylo i jednáno se zástupci místních podniků, které provozují 
VHP (výherní hrací přístroje). Dále citoval čl. 2 návrhu OZV č. 4/2011. Hovořil o 
problematice povolování VHP městem a ministerstvem financí. Pokud město přijme tuto 
vyhlášku, bude muset MF ČR vypovědět VLT (videoloterní terminály) s 3letou výpovědní 
lhůtou. Posunutí termínu účinnosti OZV pro VHP  o jeden rok (1.1.2013) byl dán z  důvodu 
vypořádání povinností provozovatelů VHP. 
Zastupitelka Mgr. Smejkalová – kolik je ve městě povoleno VHP  
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Odpověď starosty: Ve městě je povoleno dle statistických údajů cca 95 VHP a VLT, městem 
bylo povoleno v letošním roce cca 35 VHP.  
Zastupitel M. Votava – zda proběhlo jednání s okolními obcemi o této problematice. Může se 
stát, že se hráči z našeho města přesunou do okolních obcí.  
Odpověď starosty: Tuto problematiku si každá obec řeší sama.  
Zastupitel Mgr. Hrabina – zda existuje statistika, kolik příjmů má z provozu VHP město a  
kolik provozovatelé (nájemci). 
Odpověď starosty: město očekává v příštím roce příjem z provozu VHP kolem 1 mil. Kč 
Zastupitel Petr. Novák – odkud vzešla tato iniciativa. Nikdy se nejednalo o problémech kolem 
provozování VHP ve městě, neboť nebyly. Chybí mu důvod, proč zakázat jejich provozování. 
Dobu, kdy se vše zakazovalo, již v minulosti většina občanů zažila. Srovnal tento problém 
s kouřením dětí na zastávce, který se neřeší. Pokud budou omezeny počty VHP, bude se 
možná více užívat alkohol. Jako účinnější vidí spolupracovat při problémech veřejného 
pořádku s Policií. Vyzval zastupitele, aby respektovali svobodnou vůli občanů a navrhl tuto 
vyhlášku vůbec nepřijímat. 
Starosta Ing. Svoboda – mluvil o patologickém hráčství - gambleringu - jako o závislosti, 
která je klasifikována zdravotnickou organizací jako nemoc a uvedl statistiky. Počet VHP je 
v naší zemi jeden z nejvyšších z celé Evropy.  
Zastupitel Petr Novák – reagoval na vystoupení starosty – znovu zdůvodnil, že závislých je 
pouze velmi malá skupina lidí. Požaduje nechat rozhodování pouze na lidech a ne, aby za ně 
rozhodovali druzí, potažmo ZM.  
Starosta uvedl příklad osobního bankrotu rodiny díky hráčské závislosti jednoho z jejích 
členů. Do problému se dostává nejen jedinec sám, ale celá jeho rodina. 
Zastupitel  M. Votava – proč neomezí město pouze provoz VLT povolovaných MF ČR.  
Tajemník MVDr. Michalica podal informaci o novele zákona o příjmech z výtěžku 
z provozování VHP.  
Zastupitel P. Novák – dotázal se zastupitelů, zda si myslí, že zákazem vyřeší problém 
hráčství. 
Zastupitel Ing. Pirnus – uvedl, že schválení vyhlášky bude kompromisním řešením pro 
všechny.   
Místostarosta Bc. Novák – uvedl, že nezná občana, který, když vyhrál, tak si za výhru koupil 
dům, na druhou stranu ví o občanech, kteří svůj dům prohráli. Zdůraznil, že hraní VHP se 
zvyšuje pod vlivem alkoholu. O takovou svobodu, o které hovoří zastupitel Petr Novák, 
nestojí.  
Zastupitel M. Votava – proč není vyhláška o zákazu braní drog. Odpověď starosty – braní 
drog je upraveno zákonem, není zde pravomoc obce tuto oblast regulovat. 
Pan Mir. Kubant – uvedl, že automaty hrají lidé převážně za střízliva, jde o zábavu.  
Souhlasil, že jde o drogu jako alkohol, cigarety apod. Ale ty se nezakazují. Vidí schválení této 
vyhlášky jako krok zpět, řeší se tím důsledek, ale ne příčina.  
Pan Pařil – nárůst VHP, o kterém mluvil pan starosta, byl způsoben možná povolením kasina 
v kasárnách. Pan tajemník uvedl špatnou informaci, město může z provozu VHP dostat více 
peněz než doposud.  Navíc uvedl, že nejsou majitelé VHP, pouze nájemci a samozřejmě 
příjem není jen z prodeje piva, po zákazu mohou všichni své podniky zavřít. Proč město 
nezruší pouze provozování videoterminálů povolovaných MF ČR. 
zastupitel Mgr. Hrabina – požádal o konkrétní výdaje a příjmy, které z provozu VHP 
podnikatelé mají. (Odpověděl pan Pařil) 
Pan Vavřík – proč se VHP nezruší ve stejnou dobu jako videoterminály.  
Tajemník – zrušit pouze videoterminály nelze. Město regulací hazardu dává státu najevo, že 
jeho povolování ve městě není v pořádku. Za současného stavu město nemá možnost jejich 
provozování ovlivnit.  
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Pan Kašpárek st. – město může všechno zrušit a zakázat a nemusí tady teď nikdo sedět. 
Nedávno město vymyslelo vyhlášku o rušení nočního klidu. Co zakáže město dál, např. 
zakáže topit uhlím?! 
Zastupitel Mgr. Hrabina – nelíbilo se mu vystoupení pana Kašpárka, jde o vyvolávání 
určitého tlaku, požádal o jednání. 
Pan Mir. Kubant – v době krize není vhodné hazard zakázat, i když, že hraní není morální, ale 
finance budou v podnikání chybět. Jak město tuto ztrátu vyrovná. Když herna nebude ve 
městě, pojede se hrát jinam. Kdo dal tento podnět. 
Pan M. Kubant (Pleaser pub) – město je malé, proto si myslí, že se můžou všichni 
provozovatelé domluvit, že se budou provozovat pouze VHP, zruší se provozování VLT, aby 
město z toho mělo nějaký příjem.  
Paní Sedláčková – uvedla, že všichni mluví pouze o financích, ale ona, jako zaměstnanec, 
může přijít o práci, když podnik omezí provoz. A ona také má určité závazky.  
Starosta – uvedl, že jeden z podnětů dal on, neboť ze Svazu měst a obcí dostává řadu 
informací  jako starosta města. Negativní důsledky gamblerství nese město. 
Místostarosta – uvedl, že spoluautorem byl samozřejmě i on.  
Zastupitel Mgr. Hrabina – provádí se důsledná kontrola, zda nehrají VHP nezletilí?! 
 
Starosta nechal hlasovat o znění OZV s roční přechodnou dobou. 
 
Návrh usnesení: ZM schvaluje přijetí OZV města č. 4/2011, kterou se reguluje provozování 
sázkových her, loterií a jiných podobných her na území města Pohořelice. OZV nebyla 
přijata.  
Výsledek hlasování: 9 pro, 2 proti, 6 se zdrželo OZV nebyla přijata. 
(odešla Mgr. Janičatová v 18:52 h, počet členů 16) 
 
 
Mgr. Smejkalová – seznámila s hodnocením členů kontrolního výboru a plánem práce na rok 
2012,  kterou obdrželi všichni zastupitelé v písemné podobě. Na základě kontroly bylo mimo 
jiné zjištěno, že město nemá žádnou koncepci rozvoje.  
Usnesení č. 18/X/11: ZM vzalo na vědomí zprávu kontrolního výboru včetně hodnocení. 
Výsledek hlasování: 16 pro. 
 
Usnesení č. 19/X/11: ZM schvaluje plán práce kontrolního výboru ZM na rok 2012 dle 
předloženého návrhu. Výsledek hlasování: 16 pro.  
 
 
ad 7) Interpelace členů ZM 
 
Zastupitelka I. Šťastná – dotaz na III. vlnu privatizace. Nájemníci ul. Vídeňská 845, 846, 847 
nemají žádné informace. 
Odpověď místostarosty – problém je s věcnými břemeny při odprodeji domu jako tří 
samostatných bytových domů. Bohužel tyto komplikace prodlužují termín privatizace, nyní 
nedokáže říct přesný termín. Bude kontaktovat právní kancelář a znalkyni Ing. Janíčkovou a 
zjistí možný termín, který potom sdělí nájemníkům písemně. 
 
Zastupitel P. Novák – vyzval vychovávat lidí tím, že bude město dodržovat zákazy, které 
vydalo. Proč stojí vrak automobilu na křižovatce u hotelu, kde je povoleno stání pouze 
autobusům. Dosud nedostal zápis z IX. ZM – jak se mají občané informovat o dění ve městě. 
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Zápisy z rad dostávají zastupitelé také se zpožděním. Kdo požádal o výjimku z OZV o rušení 
nočního klidu.  
 
Zastupitel F. Beneš – navrhl odtáhnout vrak z centra města. 
Odpověď starosty: O výjimku žádali všichni provozovatelé nočních podniků, klub Gemini 
svou žádost nedoplnil, a tudíž výjimku nemá povolenou. Tento stav se bude řešit.  
 
Ing. Richterová – jakou formou a na jak dlouho se výjimka z OZV o rušení nočního klidu 
povoluje. Jak si občan může stěžovat na rušení nočního klidu. (Starosta podal vysvětlení) 
 
Zastupitelka Mgr. Smejkalová – co se bude dít s lávkou přes Šumický potok, která nevede 
nikam. Zda by mohla být ve zpravodaji zveřejněna účast zastupitelů na zasedáních.  
Odpověď starosty: Lávka byla vybudována před více než 10 lety, s tím, že bude dobudován 
chodník. Do budoucna se plánuje stezka pro pěší a cyklisty podél Šumického potoka z ul. 
Znojemské na Vídeňskou. Předpokládá, že poté bude lávka mít své opodstatnění. 
 
Zastupitel Jan Staček – pokud se bude hlasovat na zasedáních jmenovitě, bude nutné dostávat 
kvalifikované podklady pro jednání. Mnohdy jsou materiály nedostatečné a je to důvod pro 
jejich neodhlasování. Např. uvedl nedostatečně připravenou OZV o omezení hazardu, o které 
se dnes jednalo.  
S jeho názorem souhlasil i zastupitel F.Beneš.  
 
Zastupitel Mgr. Mikelová – uvedla, že dopis s městského úřadu ji byl zaslán na adresu, kde již 
20 let nebydlí. Zjistilo se, že ve spisové službě úřadu nejsou aktualizované údaje z evidence 
obyvatel, zda jde sjednat náprava.  
Odpověď tajemníka: Byl schválen dodavatel programu nové spisové služby, kde budou 
uvedeny aktuální adresáře, a která bude zavedena na městském úřadu od 1.1.2012. Tato 
spisová služba by od 1.7.2012 měla být propojena na základní registr obyvatel, kde jsou 
aktuální údaje o občanech.  
 
Zastupitel F. Beneš – osvětlení v areálu bývalých kasáren - vedení je volné, při zafoukání 
větru dráty zkratují, osvětlení přestane svítit. Stává se to dost často. Navrhuje udělat 
provizorní řešení, ať osvětlení funguje. Zkontrolovat funkčnost městského rozhlasu na 
Znojemské. Jaká je kontrola poplatku ze psů a kolik je tady vůbec evidováno psů.  
Odpověď starosty: Je připravován projekt na nové veřejné osvětlení v kasárnách. Na jeho 
zbudování bude požádáno o dotaci. Současný stav bude zkontrolován.  
 
Zastupitelka Mgr. Smejkalová - uvedla, že dle kontroly kontrolního výboru je zaevidovaných 
603 psů, z toho 20 nezaplatilo.  
Starosta doplnil, že strážník MP zajišťuje odchyt psů. V úvahu připadá i možnost čipování 
psů pro lepší evidenci.  
 
Zastupitel M. Votava – před půl rokem bylo schváleno výběrové řízení na zajištění služby 
radaru, zda již proběhlo. Zda se bude ve městě umísťovat více radarů.  
Odpověď tajemníka – v současné době oslovil 10 firem, které tyto služby poskytují, aby 
předložily své nabídky. Rada města se bude potom nabídkami zabývat. 
Odpověď starosty: Poptávka je na umístění tří radarů.  
 
(dostavil se Ing. Nipprt v 19:39 h, počet členů 17) 
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ad 8) Diskuse občanů 
 
Pan Kubík – dotázal se na anketu o spokojenosti občanů s městským úřadem. Pokud občan 
požádá o osvobození od poplatku za svoz odpadu, v jaké době je o tom informován. 
Odpověď tajemníka: Firma, která zpracovávala anketu, byla požádána o předložení 
vyhodnocení ankety.  
Odpověď místostarosty: Ze zákona a OZV města jsou dány podmínky, kdo může být od 
poplatku osvobozen. Na žádosti občanů se úředníci snaží odpovídat v co možná nejkratším 
termínu. 
Pan Kašpárek st. – omluvil se za svůj předešlý hlasitý projev, váží si práce zastupitelů i 
úředníků, nelíbil se mu navrhovaný systém regulace hazardu.  
 
 
 
ad 9) Závěr   
 
Závěr X. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 19:46 hod.  
 
 
 
 
Ing. Josef Svoboda 
starosta města 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná              ................................................... 
 
     Mgr. Marcela Mikelová  ..…........................................ 
 
Zapsala a zpracovala: Bc. Renata Babčanová  
Zápis zpracován: 15.12.2011 
  
Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 
 - rozpočtové opatření č. 5/2011  
 - pravidla rozpočtového provizoria 

 - žádosti 
 - sumarizační listina spolu s výsledky hlasování 
 - zpráva kontrolního výboru  
 - zpráva finančního výboru 


